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PROTOKÓŁ NR X/2025 

z Sesji Rady Powiatu w Parczewie przeprowadzonej w dniu 24 stycznia 2025 r. pod 

przewodnictwem Pana Janusza Zielińskiego – Przewodniczącego Rady Powiatu w 

Parczewie 

Otwarcie obrad nastąpiło o godz. 805.  

 

Ewidencja podjętych uchwał: 

1) X/64/2025 Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu w Parczewie; 

2) X/65/2025 Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Parczewie; 

3) X/66/2025 Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu 

udzielenia stypendiów za wyniki w nauce uczniom szkół prowadzonych przez Powiat 

Parczewski; 

4) X/67/2025 Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Społecznej 

Straży Rybackiej i uchwalenia jej regulaminu; 

5) X/68/2025 Rady Powiatu w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025; 

6) X/69/2025 Rady Powiatu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

7) X/70/2025 Rady Powiatu w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

2.1.stwierdzenie quorum, 

2.2.przyjęcie porządku obrad, 

2.3.przyjęcie protokołu IX/2024 z sesji Rady Powiatu.   

3. Informacja Starosty z wykonania uchwał rady oraz działalności zarządu   

w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Parczewskiego za 2024 r.    

5. Sprawozdanie stałych Komisji Rady Powiatu Parczewskiego z działalności za 2024r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu 

w Parczewie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Parczewie. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu udzielenia 

stypendiów za wyniki w nauce uczniom szkół prowadzonych przez Powiat Parczewski. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Społecznej Straży 

Rybackiej i uchwalenia jej regulaminu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych.  
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14. Informacje przewodniczącego rady dotyczące zgłaszanych interpelacji i zapytań 

między sesjami oraz informacja o korespondencji skierowanej do rady. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji 

 

Obrady X Sesji otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Parczewie Janusz Zieliński witając 

Radnych, Zarząd Powiatu, Panią Skarbnik, Panią z obsługi rady oraz Pana informatyka. 

 

Ad. 2. Sprawy organizacyjne: 

2.1 Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że z ustawowego składu 

Rady Powiatu obecnych jest 15, co stanowi quorum uprawniające do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

2.2 Porządek obrad 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś wnioski dot. zmiany porządku obrad? 

Nie zgłoszono. 

 

2.3 Przyjęcie protokołu IX/2024 z sesji Rady Powiatu 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został wysłany radnym  

i był wyłożony w biurze rady.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 23 stycznia 2025 roku wpłynął wniosek od 

radnego Adama Wróblewskiego dotyczący uwag co do treści protokołu w punkcie 14 porządku 

obrad „Wnioski i oświadczenia radnych”. Według przytoczonej przez Przewodniczącego treści 

wniosku wynika, że Przewodniczący miał użyć stwierdzenia sugerującego, że radny Adam 

Wróblewski ma chorobę Alzheimera.  

Przewodniczący poinformował, że uzupełnienie wniesione przez radnego Wróblewskiego o 

treści: cyt. „jestem chory na chorobę Alzheimera” nie znajduje potwierdzenia w zapisie 

transmisji obrad Rady Powiatu. W związku z brakiem spójności Przewodniczący nie 

uwzględnił uzupełnienia protokołu o treść wniesioną przez radnego. W związku z powyższym 

Przewodniczący poinformował radnego Adama Wróblewskiego, że zgodnie z § 27 ust. 7 

Statutu Powiatu Parczewskiego może wnieść sprzeciw do Rady. 

Przewodniczący Rady przytoczył wytyczne odnoszące się do protokołu z posiedzeń Rady 

Powiatu. 

 

Radny A. Wróblewski upierał się, że stwierdzenie takie padło, na co ma świadków w postaci 

radnych obecnych na poprzednim posiedzeniu Rady. Zasugerował także, że pracownicy 

Starostwa Powiatowego w Parczewie modyfikują nagrania z sesji, aby niewygodne treści nie 

trafiły do odbiorców.  
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Wicestarosta zakomunikował, że nie życzy sobie insynuacji jakoby pracownicy Starostwa 

Powiatowego w Parczewie ingerowali w jakikolwiek sposób w nagrania z przebiegu obrad 

sesji. Wicestarosta przypomniał, że transmisja z posiedzeń Rady Powiatu jest transmitowana 

na żywo i nie ma możliwości modyfikacji tego nagrania. Wicestarosta poprosił radnego Adama 

Wróblewskiego, aby wycofał zarzuty jakie przed chwilą padły z jego strony. 

 

Radna A. Szewczyk wyraziła swoją opinię na temat wnoszonej przez radnego A. 

Wróblewskiego zmiany w protokole. Zauważyła, że nie jest to znacząca zmiana, że protokół 

powinien w sposób krótki zawierać istotne treści z posiedzenia Rady Powiatu. 

 

Radny A. Wiśniewski wyraził swoją opinię na temat modyfikacji transmisji obrad sesji Rady 

Powiatu. Stwierdził, że jest przekonany, że nie da się modyfikować nagrań, które są 

transmitowane na żywo. 

 

Radny A. Makówka zwrócił uwagę radnej Anecie Szewczyk i Wicestaroście na temat 

ingerencji w przebieg obrad. Zauważył, że Przewodniczący jest kompetentny i nie jest 

wskazane pouczanie Przewodniczącego co powinien, a co nie. Podkreślił, że trzeba 

powstrzymać emocje podczas sesji Rady Powiatu.  

 

Radny B. Hawryluk upomniał radnego Adama Wiśniewskiego, że radny Adam Wróblewski 

nie sugerował ingerencji w transmisję na żywo. Radny Bartosz Hawryluk zauważył, że data 

publikacji nagrania różni się od daty posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję i zapytał, czy radny Adam Wróblewski chce 

wnieść sprzeciw do protokołu. 

 

Radny Adam Wróblewski nie zgodził się z decyzją Przewodniczącego Rady Powiatu, dlatego 

też wniósł sprzeciw do Rady. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia sprzeciwu radnego Adama Wróblewskiego 

do protokołu z IX sesji Rady Powiatu w Parczewie. 

 

W wyniku głosowania sprzeciw radnego Adama Wróblewskiego do protokołu z IX sesji Rady 

Powiatu w Parczewie został odrzucony. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Kamil Deryło, Elżbieta Grudzińska-Konczal, Bartosz Hawryluk, Sławomir Langa, Andrzej 

Turowski, Adam Wróblewski, Artur Makówka. 

PRZECIW(8) 

Piotr Denejko, Adam Domański, Artur Jaszczuk, Samanta Lamczyk, Rafał Sokołowski, Aneta 

Szewczyk, Adam Wiśniewski, Janusz Zieliński 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu nr IX/2024 z 

poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół nr IX/2024 z sesji Rady Powiatu  

w Parczewie został przyjęty większością głosów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Piotr Denejko, Adam Domański, Artur Jaszczuk, Samanta Lamczyk, Rafał Sokołowski, Aneta 

Szewczyk, Adam Wiśniewski, Janusz Zieliński 

PRZECIW(7) 

Kamil Deryło, Elżbieta Grudzińska-Konczal, Bartosz Hawryluk, Sławomir Langa, Andrzej 

Turowski, Adam Wróblewski, Artur Makówka. 

 

Ad. 3. Informacja Starosty z wykonania uchwał rady oraz działalności zarządu   

w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta przedstawił informację z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny A. Makówka poprosił Starostę, aby w skrócie wyjaśnił czego dotyczyły uchwały Rady 

Społecznej przy SPZOZ w Parczewie. Radny zapytał także, czy w związku z trudną sytuacją 

szpitala Starosta, czy też Zarząd rozważa udzielić szpitalowi pożyczki w celu podratowania 

kondycji finansowej wzorem powiatów sąsiednich. 

 

Starosta wyjaśnił, że uchwały Rady Społecznej dotyczyły zmiany regulaminu organizacyjnego 

SPZOZ w Parczewie, były to kwestie dotyczące wprowadzenia nowej poradni 

gastroenterologicznej oraz likwidacji oddziału ginekologiczno – położniczego i wprowadzenie 

przy oddziale chirurgicznym oddziału ginekologicznego. Dodatkowo został wprowadzony 

inspektor BHP, którego kwestia była pominięta w poprzedniej modyfikacji regulaminu. 

Starosta odnosząc się do drugiego pytania zadanego przez radnego Artura Makówkę 

poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Zarząd Powiatu poprosił dyrektora szpitala, aby 

przedstawił szczegółową sytuację finansową szpitala w celu ewentualnego udzielenia lub 

poręczenia pożyczki szpitalowi w Parczewie. 

 

Radny A. Makówka zapytał, czy są znane zobowiązania wymagalne. 

 

Starosta odpowiedział, że na dzień dzisiejszy jest to kwota ok. 3,5 mln złotych.  

 

Radny A. Makówka wspomniał, że powiat lubartowski udzielił tamtejszemu szpitalowi 

pożyczki na kwotę 4 mln złotych, co jego zdaniem dobrze świadczy o powiecie. 

 

Starosta dodał, że jest to już kolejna pożyczka dla tego szpitala. 

 

Radny A. Wróblewski zauważył, że na posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ była poruszana 

kwestia poradni „K” w Parczewie, wokół której nawarstwiło się dużo domysłów na temat tego, 

że poradnia ma być zamknięta, czy jest czynna. Radny zatem zapytał, czy poradnia będzie 

czynna i na jakich zasadach (kontraktu NFZ). 

 

Starosta odpowiedział, że na Radzie Społecznej i z informacji uzyskanych od dyrektora, który 

był na Zarządzie nie uzyskał informacji jakoby któraś z poradni była nieczynna.  
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Radny A. Makówka zapytał na czym polega zaangażowanie Zarządu Powiatu w 33. Finale 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

 

Starosta odpowiedział, że Zarząd Powiatu poprosił dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej 

- Centrum Kultury w Parczewie, aby włączyła się do finału, w rezultacie dyrektor przekazała 

pewne eksponaty na licytację. Dodatkowo członkowie Zarządu i Prezydium zakupili złote 

serduszko, które zostanie przekazane na licytację. 

 

Radny A. Makówka zapytał co Starosta ma na myśli mówiąc „Prezydium”. 

 

Starosta odpowiedział, że są to Przewodniczący Rady Powiatu, Wiceprzewodnicząca Rady 

Powiatu, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej i Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i 

Spraw Społecznych. 

 

Radny A. Makówka zapytał, dlaczego informacja na temat składki nie została przekazana do 

innych radnych. 

 

Starosta odpowiedział, że radni, którzy zdeklarowali się dołożyć do zakupionego serduszka na 

licytację byli obecni na Zarządzie, na którym Zarząd Powiatu zdecydował się na przeznaczenie 

przedmiotu na licytację. Starosta poinformował, że nie widzi przeszkód, aby chętni radni z 

opozycji również dołożyli się do zakupionego serduszka przekazanego na licytację dla WOŚP. 

 

Radny B. Hawryluk zapytał, czy w związku z przyjęciem projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu udzielenia stypendiów za wyniki w nauce uczniom 

szkół prowadzonych przez Powiat Parczewski, Zarząd Powiatu podjął konkretne kroki 

dotyczące pokrzywdzonej uczennicy, która przez zapis w poprzedniej wersji uchwały nie mogła 

pobierać dwóch stypendiów jednocześnie. Radny Bartosz Hawryluk zauważył, że uchwała 

wchodzi w życie z końcem czerwca. 

 

Starosta wyjaśnił, że zmiany są wprowadzane właśnie przez takie przypadki, aby na przyszłość 

uczniowie nie byli pokrzywdzeni. Jeśli chodzi o tę konkretną osobę, której zostało cofnięte 

stypendium Starosty dodał, że  prawo nie działa wstecz. Starosta zauważył, że nie tylko Powiat 

Parczewski zderzył się krzywdzącym zapisem w regulaminie. 

 

Radny B. Hawryluk stwierdził, że uczennica, której odebrano stypendium Starosty została 

ofiarą błędnego regulaminu, który w dniu dzisiejszym jest zmieniany.  

 

Starosta poprawił radnego Hawryluka odnośnie tego, że regulamin nie był błędny, tylko był 

krzywdzący. Dlatego też Zarząd Powiatu postanowił zmienić zapis w regulaminie.  

 

Radny B. Hawryluk zapytał, dlaczego Zarząd Powiatu nie chce zrobić niczego w kierunku tej 

konkretnej uczennicy, która została skrzywdzona odbieraniem stypendium Starosty. 

 

Starosta wyjaśnił, że taka sytuacja miała miejsce jeszcze kilka lat temu i gdyby Zarząd Powiatu 

miał zadośćuczynić za krzywdzący zapis w regulaminie musiałby to zrobić w stosunku do 

wszystkich osób, którym zostało cofnięte stypendium. Starosta zaznaczył, że Zarząd Powiatu 

nie robił źle odbierając stypendia uczniom, którzy pobierali stypendia w innych miejscach, 

tylko działał zgodnie z przyjętym przez radnych regulaminem. Po zaistniałej sytuacji 

zdecydowano się wprowadzić zmiany, aby uczniowie mogli w przyszłości pobierać więcej niż 

jedno stypendium. 
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Radny A. Wiśniewski przyznał, że dla niego, jak i innych radnych i Starosty odbieranie 

stypendiów uczniom było krzywdzące, jednak zaznaczył, że dyskusja ta powinna mieć miejsce 

w punkcie 8.  

 

Radny B. Hawryluk nie zgodził się co do tego, że dyskusja powinna być w punkcie 8. 

Zauważył, że Zarząd Powiatu zmienił uchwałę w sprawie przyznawania stypendiów w 

listopadzie 2024 roku uchylając liczbę porządkową 1. Radny zapytał, dlaczego w zmieniającej 

uchwale jest zapis, że obowiązuje ona od przyszłego roku szkolnego, a nie od dnia w którym 

została przyjęta. Radny Bartosz Hawryluk zapytał, czy Zarząd zrobił coś w kierunku 

przywrócenia stypendium pokrzywdzonej uczennicy. 

 

Starosta odpowiedział, że Zarząd nic nie zrobił w tym kierunku. 

 

Radny A. Wróblewski zadał pytanie na temat nowej, trzyletniej dzierżawy Przychodni 2000. 

Zapytał, czy zostały zmienione warunki finansowe i czy jest możliwość waloryzacji tej kwoty 

w podpisanej w umowie. 

 

Starosta odpowiedział, że Zarząd może wyrazić zgodę na dzierżawę, natomiast warunki 

dzierżawy negocjuje dyrektor szpitala.  

 

Radny B. Hawryluk zapytał, czy w związku z tym, że w nagraniu transmisji sesji nie 

zarejestrowało się zdanie, które było powodem wniesienia sprzeciwu radnego Adama 

Wróblewskiego, Starosta rozważał sprawdzenie mikrofonów, obsługi technicznej. 

 

Starosta zauważył, że dostrzega problem w jakości nagłośnienia, jednak w kosztach 

ponoszonych na ten cel niechętnie partycypuje Miasto Parczew. Starosta powiedział, że dwa 

dni temu odbyła się, na jego wniosek, prezentacja sprzętu do e-sesji. W związku z brakiem 

zainteresowania ze strony Miasta Parczew Starosta podjął decyzję o zakupie najtańszego, 

nowego sprzętu jedynie na potrzeby Powiatu.  

 

Radna A. Szewczyk zadała pytanie, czy na podstawie sprawozdania z wykonania badań 

laboratoryjnych dotyczących  markerów nowotworowych Starostwo Powiatowe w Parczewie 

ma zamiar ponownie przystąpić do takiego programu i czy dało to jakieś rezultaty. 

 

Starosta odparł, że program cieszył się bardzo dużym zainteresowaniem i odniósł swój skutek,  

dzięki czemu w chwili obecnej są już osoby objęte opieką medyczną. Starosta zaznaczył, że na 

przyszły rok Starostwo przystąpi do programu. Starosta rozważa zmiany w programie 

dotyczące poszerzenia ilości markerów.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Parczewskiego za 2024 r.    

 

Starosta przekazał, że sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Parczewskiego za 2024 r. było przedłożone z tygodniowym wyprzedzeniem radnym w 

programie e-sesja. Poprosił o zadawanie pytań. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Ad. 5. Sprawozdanie stałych Komisji Rady Powiatu Parczewskiego z działalności za 2024 

r. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdania ze wszystkich komisji stałych zostały 

wysłane radnym. Zapytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu w Parczewie. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Uwag co do treści uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr X/64/2025 z dnia 24 stycznia 2025 r. w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Parczewie została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Parczewie. 

 

Radny A. Makówka zauważył, że podstawa prawna uchwały, a dokładniej § 38 ust. 4. Statutu 

Powiatu Parczewskiego nie został zrealizowany przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

 

Radna A. Szewczyk przytoczyła podstawę prawną poruszaną przez radnego A. Makówkę, 

przyznając, że w związku z nawałem pracy pod koniec roku 2024 nastąpiło kilkunastodniowe 

opóźnienie w przedłożeniu projektu planu kontroli. Radna zaznaczyła także, że opóźnienie nie 

ma znaczącego wpływu na plan pracy komisji, dodatkowo Komisja Rewizyjna może 

wykonywać kontrole zlecone na wniosek Rady Powiatu. Radna przeprosiła za swoje 

zaniechanie i stwierdziła, że nie dopuści już do podobnych sytuacji. 

 

Radny A. Makówka poinformował radną Anetę Szewczyk, że nie twierdzi, że opóźnienie 

miało negatywny wpływ na pracę komisji, tylko zostały niedotrzymane terminy 

administracyjne. 

 

Radny A. Wiśniewski zauważył, że faktycznie nie został zrealizowany termin administracyjny, 

ale de facto nie miało to wpływu na zatwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny A. Wróblewski poinformował, że jest członkiem komisji rewizyjnej już drugą kadencję 

i to nie jest pierwszy raz kiedy te terminy nie zostały zachowane. Poprosił, aby na przyszłość 

terminowość była zachowana. 

 

Radna A. Szewczyk zauważyła, że jest kilka innych zapisów Statutu, które należałoby zmienić. 

 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję. 
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Uwag co do treści uchwały nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr X/65/2025 z dnia 24 stycznia 2025 r. w sprawie 

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Parczewie została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu udzielenia 

stypendiów za wyniki w nauce uczniom szkół prowadzonych przez Powiat Parczewski. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Uwag co do treści uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr X/66/2025 z dnia 24 stycznia 2025 r. zmieniająca uchwałę 

w sprawie przyjęcia regulaminu udzielenia stypendiów za wyniki w nauce uczniom szkół 

prowadzonych przez Powiat Parczewski została podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Społecznej Straży 

Rybackiej i uchwalenia jej regulaminu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Uwag co do treści uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr X/67/2025 z dnia 24 stycznia 2025 r. zmieniająca uchwałę 

w sprawie utworzenia Społecznej Straży Rybackiej i uchwalenia jej regulaminu została podjęta 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był szeroko omawiany na 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i uzyskał pozytywną opinię tej 

komisji. Zapytał, czy są pytania do Pani Skarbnik. 

 

Radny A. Wróblewski zapytał czego dotyczą wydatki majątkowe w wysokości 53 tys. 

 

Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że dotyczą wykonania dodatkowych przepustów w ciągu rowu 

drogowego wzdłuż drogi powiatowej Nr 1095L. Skarbnik Powiatu przyznała, że w trakcie robót 

okazało się, że dodatkowa ilość przepustów jest konieczna na co Gmina Podedwórze udzieliła 

dotacji w kwocie 26 500 zł, tj. 50% kosztów. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Uwag co do treści uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr X/68/2025 z dnia 24 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na rok 2025 została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Uwag co do treści uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr X/69/2025 z dnia 24 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zapytał, czy radni otrzymali na maila treść 

skargi i projekt uchwały Rady Powiatu z uzasadnieniem, oraz czy mają jakieś pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Uwag co do treści uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr X/70/2025 z dnia 24 stycznia 2025 r. w sprawie przekazania 

skargi według właściwości została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Artur Makówka złożył interpelację dotyczącą usytuowania dodatkowego oznakowania 

na ul. Kolejowej. 

 

Radny Adam Wróblewski złożył ustny wniosek do Starosty w sprawie przekazania informacji 

dotyczącej Parczewskiego szpitala. Radny zadał pytanie, czy w związku ze złą sytuacją szpitala 

była próba połączenia szpitala w Parczewie ze szpitalem MSWiA w Lublinie. Radny powziął 

informację od dyrektora Ostrowskiego, który twierdzi, że sprawa ta jest w dalszym ciągu 

aktualna. W związku z powyższym radny prosi o wyjaśnienie, czy jest to możliwe, czy są takie 

plany i czy była na ten temat dyskusja. 

 

Starosta poinformował radnego Wróblewskiego, że organem założycielskim szpitala w 

Parczewie jest Powiat Parczewski, a takim organem założycielskim szpitala MSWiA w 

Lublinie jest Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji. Starosta poinformował, że 

nikt z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji nie prowadził rozmów w tym temacie 

z Powiatem Parczewskim. 
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Starosta przyznał, że Zarząd Powiatu, jako mieszkańcy Powiatu, jest zmartwiony obecną 

sytuacją szpitala w Parczewie, są świadomi tego co się dzieje i są pełni obaw odnośnie dalszego 

funkcjonowania szpitala.  

 

Radny B. Hawryluk zapytał, czy Starosta rozważał połączenie dwóch w/w szpitali. 

 

Starosta przyznał, że na ten moment powziął informację, że Radny Powiatu Parczewskiego 

Adam Wróblewski rozmawiał z dyrektorem szpitala MSWiA w Lublinie. Starosta zapytał, czy 

na podstawie tej informacji ma rozpocząć rozmowy z Ministrem Spraw Wewnętrznych i 

Administracji. 

 

Radny A. Wróblewski dodał, że według jego informacji nie jest to nowa sprawa i taka 

propozycja padła dużo wcześniej. 

 

Starosta podsumował, że taką decyzję podejmą nie dyrektorowie szpitali, tylko ewentualnie 

Rada Powiatu w Parczewie i Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji.  

 

 

Ad. 14. Informacje przewodniczącego rady dotyczące zgłaszanych interpelacji i zapytań 

między sesjami oraz informacja o korespondencji skierowanej do rady. 

 

Nie wniesiono. 

 

Ad. 15. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Janusz Zieliński podziękował 

obecnym i zamknął obrady X Sesji VII Kadencji Rady Powiatu w Parczewie. 

 

Zamknięcie obrad nastąpiło o godz. 1049. 

 

 

Protokolant:                                                            

/-/Maja Kaczan 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

        /-/Janusz Zieliński 

 

 


